
UFM 28.01.2024 spurgte Tina Cartey Hansen (C) til 
hærværk på tribunesæder på Hvidovre Stadion 
 

 

 
 
 
 
 
 
Spørgsmål 
Tina Cartey Hansen har spurgt til notat om hændelsesforløbet og den 

aktuelle status for historien der florerer på de sociale medier og i visse 

nyhedsartikler om ødelagte sæder på stadion under overskriften ”Superliga 

klub har ødelagt sæder på stadion. 

 

 

 

Svar 
I perioden 29. september - 30. september 2023 fjernede Hvidovre Fodbold 

A/S 30 sæder på Hvidovre Stadion og etablerede i stedet en mindre bar til 

brug for betjening af VIP-gæster til fodboldselskabets kampe. 

Fodboldselskabet havde ikke på forhånd ansøgt kommunen om tilladelse til 

at fjerne sæderne eller anmeldt indgrebet.  

 

Sæderne er pt. ikke genetableret, og der er således ikke udarbejdet en 

endelig opgørelse over de samlede omkostninger ifm. genoprettelse. De 

pågældende sæder er i dag gået ud af produktion, men prisen for et 

lignende produkt er 495 kr. pr sæde mens udgifterne til montering udgør 

ca. 420 kr. pr. sæde.  

 

Stadionpersonalet har undersøgt sikkerhedsforholdene for den 

nyetablerede VIP-bar og vurderet, at den lever op til gældende krav. 

Administrationen har på denne baggrund valgt, at en reetablering af 

stadionsæderne skal afvente afslutningen af den igangværende 

fodboldsæson. 
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